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Protokół nr 26/2020 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 24 września 2020  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecni radni: Jacek Gałczyński oraz Roman Malicki 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, przedstawił porządek 

obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

1) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2020 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania  
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b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie był przeciwny ,  

1 radny wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Piotr Kędzia 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 

 1 radny wstrzymał się od głosowania  

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecni radni: Piotr Kędzia oraz Tomasz Szczepaniak 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia gminy Borek do Stowarzyszenia 

„Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych”; 

 

Uzasadnienie przedstawiła Skarbnik Gminy. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania  

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania   
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c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji,  nikt był przeciwny  

 i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Piotr Kędzia 

 

4) określenia stawek podatku od nieruchomości 

 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt  

nie wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  8 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Piotr Kędzia 

 

5) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub od innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe 

 

 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Piotr Kędzia 

 

6) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie odbierania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych 

 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, nikt 

nie wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji,  1 radny był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Piotr Kędzia 

 

 

7) uchylenia uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy Borek 

Wlkp., na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 

 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

a) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny,  

1 radny wstrzymał się od głosowania 

b) Rewizyjna 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania   

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji,  nikt nie był przeciwny, 

 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Piotr Kędzia 

 

8) ustalenia regulaminu korzystania z siłowni oraz salki fitness w Borku Wlkp. 

 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

1) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny 

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania   

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji,  nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Piotr Kędzia 

 

9) ustalenia planu sieci publicznych szkół  podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Borek Wielkopolski oraz określenie granic ich obwodów 

 

 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia Komisji: 

1) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był 

przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosowania 

2) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków Komisji, nikt nie był przeciwny 

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania   

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 
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Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 8 członków Komisji,  nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Nieobecny Piotr Kędzia 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

Obecny Piotr Kędzia 

Radna Elżbieta Wojciechowska zapytała jaka jest szansa modernizacji ul. Zielonej (wyjazd w 

kierunku ul. Dworcowej jest nieprzejezdny). 

 

Burmistrz wyjaśnił, że w obecnym czasie w budżecie Gminy na ma zaplanowanych środków 

na ten cel.  Ulica Zielona należy do wielu ulic osiedlowych, które kolejno modernizujemy, w 

miarę możliwości środków budżetowych. 

 

Ad.4. Zakończenie. 

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Komisji 

Finansów, rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich - Radosław Andrzejak zakończył 

posiedzenie. 

 

 

Protokołowała 

 

Wiesława Wójcik 

Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

 

Radosław Andrzejak 

 


